
Na  svečanoj  sjednici  novomarofskog  gradskog  vijeća  i  premijer
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Uz nazočnost brojnih uzvanika i gostiju, među kojima je bio i predsjednik Vlade RH Andrej

Plenković,  u  petak  je  u  Novom  Marofu  održana  svečana  sjednica  novomarofskog

Gradskog vijeća.

Osim premijera, gradskih vijećnika i gradonačelnika Siniše Jenkača, svečanoj su sjednici

nazočili  i  potpredsjednik Vlade i  ministar  mora,  prometa i  infrastrukture Oleg Butković,

ministar vanjskih i europskih poslova Gordan Grlić Radman, predsjednik uprave Hrvatskih

cesta  Josip  Škorić,europarlamentarka  Sunčana  Glavak  te  četiri  državna  tajnika,  pet

saborskih zastupnika i 30-ak gradonačelnika i načelnika sa sjevera Hrvatske.

Okupljene  je  pozdravio  predsjednik  Vijeća  Mladen  Benjak  koji  se  u  svom  uvodnom

obraćanju osvrnuo na najveći ostvareni projekt u novijoj povijesti Grada Novog Marofa –

izgradnju Istočne obilaznice.



-Ako neke odluke želimo istaknuti kao važnije, to su svakako odluke kojima se definiraju

prostorni i urbanistički planovi Grada Novog Marofa te odluke o uključivanju u projekte koji

se financiraju bespovratnim nacionalnim ili europskim sredstvima – rekao je Benjak.

Osvrnuo se i na rad Gradskog vijeća u proteklih godinu dana kazavši da je održano sedam

radnih sjednica na kojima se raspravljalo o ukupno 97 točaka dnevnog reda. Istaknuo je

da je suradnja gradonačelnika Jenkača i  gradskih vijećnika na visokom nivou te da je

Vijeće uvijek potpora u radu prvom čovjeku Grada.

-Zahvaljujući dobroj suradnji i svestranoj potpori od države, državnih institucija i ustanova,

od  resornih  ministarstava,  Varaždinske  županije  i  javnih  poduzeća,  u  posljednjih  smo

nekoliko  godina  uspjeli  realizirati  niz  važnih  projekata,  među  kojima  je  i  sanacija

odlagališta otpada i spomenuta izgradnja Istočne obilaznice, a mnogo je i projekata koji su

u planu – kazao je Benjak.

Pozitivne  promjene  na  novomarofskom  području  vide  se  na  svakom koraku  jer  su  u

proteklih  nekoliko  godina  realizirani  brojni  projekti  čiji  je  cilj  poboljšati  uvjete  života

građana,  a  među njima je  i  otvorenje  Istočne obilaznice  grada.  Upravo na tome i  na

podršci u tom projektu, gradonačelnik Jenkač zahvalio je premijeru Plenkoviću, ali i cijeloj

vladi,  ministru Butkoviću i  njegovom ministarstvu,  predsjedniku Uprave Hrvatskih cesta

Škoriću, zajedno s ostalim članovima Uprave, ali i izvođačima koji su na vrijeme, u roku i

kvalitetno izveli obilaznicu.

-Istočna obilaznica je san Marofčana dug više od 30 godina te je od nemjerljive važnosti

za Novi Marof, prije svega zbog izmicanja teretnog prometa iz grada, a u postupku je i

zabrana prometa ispod 7,5 tona kroz centar Novog Marofa. Osim toga, sve to osigurava i

gospodarski  razvoj  Novog Marofa jer  sve sadašnje i  buduće zone upravo se vežu na

obilaznicu - objasnio je Jenkač.

Podsjetio  je  gradonačelnik  i  na  uspješno  završeni  višemilijunski  projekt  sanacije

odlagališta Čret,jedan od važnijih projekata Grada Novog Marofa.

-Prije 30-ak godina tu je bilo odlagalište koje Novomarofčani pamte ne samo zbog ružnog

izgleda, već i zbog problema sa spaljivanjem otpada. Kada se to zapalilo, svi su stradavali

od paljenja. Odlagalište je konačno sanirano i to 97% financirano što sredstvima Europske



unije ostatak sredstvima Fonda za zaštitu okoliša, dok je 3% osigurao Grad Novi Marof -

rekao je Jenkač.

Gradonačelnik Jenkač naglasio je da se upravo stoga svečana sjednica novomarofskog

Gradskog vijeća održava na Čretu.

-Danas  imamo  prekrasan  brijeg,  sanirano  odlagalište,  nema  više  smeća  ni  ostalih

problema. Nemamo problema kao neke druge jedinice lokalne samouprave koje to nisu

uspjele  iskomunicirati-  objasnio  je  Jenkač  i  dodao  kako  su  samo  te  dvije  investicije,

sanacija odlagališta Čret i izgradnja Istočne obilaznice, investicije vrijedne oko 150 milijuna

kuna, odnosno 20 milijuna eura.

Jenkač je napomenuo kako uskoro kreće važna investicija tvrtke Knauf Insulation vrijedna

120 milijuna eura – gradnja 110 kilovoltne trafostanice s 2,3 kilometra dalekovoda.

-Riječ  je  o  investiciji  privatnog  investitora  koja  će  tvornicu  pretvoriti  u  potpuno zelenu

tvornicu.  Trafostanica i  dalekovod koji  će se graditi,  osiguravaju električnu energiju  za

potrebu  Knauf  Insulationa,  ali  veliki  ostatak  električne  energije  za  potrebe  ne  samo

građana  Novog  Marofa,  nego  i  čitavog  područja  bivše  Općine  Novi  Marof.  Upravo  ta

trafostanica daje snagu za gospodarski razvoj u budućnosti - naglasio je Jenkač.

Varaždinski  župan Anđelko  Stričak  kazao  je  kako građani  Novog Marofa  doista  imaju

razloga za slavlje.

-I sad čujemo mantru &quot;Za čije novce?&quot; I prije su se plaćali porezi, prirezi, ali tih

investicija nije bilo. Ipak je sve do ljudi, ipak je sve do onih koji žele, vole svoj kraj, koji su

spremni  riskirati  i  nakon  toga  su  rezultati  vidljivi.  Hvala  premijeru  Plenkoviću,  jer

Varaždinska županija nikad nije doživjela toliko investicija - rekao je župan.

Uime načelnika i gradonačelnika okupljenima se obratio Nenad Horvatić, načelnik Općine

Ljubešćica, koji je naglasio da sve ovo ne bi bilo moguće i realizirano da nema građana

koji daju podršku onima koji znaju realizirati projekte, ali i podrške s nacionalne razine.

Čestitao je vodstvu Grada Novog Marofa na svim uspjesima i postignućima ne samo u

ovom mandatu,  već od 2016.  godine otkada je aktualni  gradonačelnik  na izvanrednim

izborima dobio povjerenje građana da bude na čelu Novog Marofa.



Okupljenima se obratio i Žarko Tušek, izaslanik predsjednika Hrvatskog sabora Gordana

Jandrokovića  i  predsjednik  Odbora  za  gospodarstvo  koji  je  podsjetio  na  sve  uspjehe

aktualne Vlade: od rješavanja svih kriznih situacija do uspjeha u gospodarstvu te činjenice

da nikada na ovim prostorima nije bila manja nezaposlenost i veća zaposlenost.

Potpredsjednik Vlade i ministar mora, prometa i infrastrukture Oleg Butković pohvalio je

rad Grada i gradonačelnika. Za Istočnu obilaznicu je rekao kako je to najljepša čestitka

građanima Novog Marofa dodajući da Hrvatske ceste imaju značajne investicije na ovom

prostoru.  Podsjetio  je  kako je  u  obližnjim Varaždinskim Toplicama izgrađen novi  most

preko rijeke Bednje, a najavio je i  rekonstrukciju državne ceste D24 od Novog Marofa

prema Krapinsko-zagorskoj županiji. Butković je dodao i da uskoro kreće izgradnja brze

ceste od Varaždina prema Ivancu, Lepoglavi do Krapine, što smatra kao izrazito važnu

investiciju za ovaj dio Hrvatske.

Pri kraju službenog djela sjednice, okupljenima se obratio predsjednik Vlade Republike

Hrvatske  Andrej  Plenković  koji  je  istaknuo  da  do  sada  nije  imao  priliku  prisustvovati

događaju organiziranom na saniranom odlagalištu otpada te je čestitao organizatorima i

gradonačelniku Jenkaču na tom uspješnom pothvatu.

Govoreći  o  investicijama i  projektima,  premijer  je  naglasio  kako  se  investicijski  ciklus

osjeća diljem zemlje, ne ostavljajući nijedan dio Hrvatske izvan njega.

-Jučer smo na Vladi pričali o projektima vrijedim dodatnih 4,5 milijarde eura - podsjetio je

premijer. Posebno je naglasio da će se u škole, dvorane i vrtiće u slijedećem razdoblju

uložiti 1,7 milijarde eura. Naveo je kako je cilj postizanje jednosmjenske nastave u cijeloj

Hrvatskoj, što će rezultirati kvalitetnijim obrazovanjem.

Premijer  je  osobno  izrazio  zadovoljstvo  što  će  Hrvatska  na  svim ključnim područjima

postići  značajan  napredak,  posebno  ističući  važnost  tog  napretka  u  kontekstu

demografske revitalizacije zemlje.

-To je po meni temeljna zadaća u okviru politike nacionalnog razvoja. Puno je projekata

realizirano, ali prioritet treba biti rad na demografskoj revitalizaciji - zaključio je premijer.



Prije svečane sjednice predsjednik Vlade Plenković posjetio je tvrtku Knauf  Insulation te je

održao radni sastanak sa upravom tvrtke , gradskim te županijskim dužnosnicima.


















